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Z A P I S N I K 
 

7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 22. junija 2011, ob 17.00 uri, 
v sejni sobi Hotela Smogavc Zreče 

 
PRISOTNI: 
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Bernard Sadek, Jolanda Laubič, Ivan Umnik, 

Jožef Košir, Marija Jevšenak, Drago Šešerko, Marija Kovačič, Emilijan Fijavž, Boris 
Podgrajšek, Mateja Pučnik, Maksimilijan Brečko, Domen Vogelsang, Milan Potočnik in 
Davorin Hartman; 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik KS Dobrovlje, Boris 

Podgrajšek – predsednik KS Gorenje, Mirko Beškovnik – predsednik KS Skomarje, 
Emilijan Fijavž – predsednik KS Stranice in  Slavko Kejžar – predsednik KS Zreče; 
 

- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 

- ostali: mag. Milan Sojč (direktor Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče), Sonja 
Punčuh (načelnica Upravne enote Slovenske Konjice), Marinka Konečnik Kunst (vodja 
Sektorja za planiranje pri podjetju ZUM Urbanizem, Planiranje, Projektiranje d.o.o.), mag. 
Andreja Smolej (direktorica Razvojne agencije Kozjansko), Breda Retuznik (Razvojna 
agencija Kozjansko), direktorica Občinske uprave Občine Zreče (Aleksandra Godec 
Mavhar), javni uslužbenci Občinske uprave Občine Zreče (Polona Matevžič, Mateja 
Čremošnik, Štefan Posilovič, Aleksandra Vidmar Korošec, Gregor Kovačič) in 
predstavniki sredstev javnega obveščanja. 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar, svetnik Štefan Kroneker, predsednik KS Zreče 

Slavko Kejžar, predsednica KS Resnik Vera Boček ter poslanci Državnega zbora 
Republike Slovenije Rudolf Petan, Silven Majhenič, Tadej Slapnik. 

 
Sedmo redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 26. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 10 svetnikov oziroma svetnic, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu s 43. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
Pri drugi točki dnevnega reda so se svetnikom pridružili nov član občinskega sveta Davorin 
Hartman, svetnici Jolanda Laubič in Mateja Pučnik ter predsednik KS Dobrovlje Bojan 
Napotnik, zato je bilo od te točke naprej 13 prisotnih svetnic oziroma svetnikov. Pri tretji točki 
dnevnega reda se je svetnikom pridružil še svetnik Boris Podgrajšek, zato je bilo od te točke 
naprej 14 prisotnih svetnic oziroma svetnikov.   
Od šeste točke dnevnega reda naprej je sejo vodil podžupan Drago Šešerko.   
 
Člani občinskega sveta so nato obravnavali zapisnik 6. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 11.5.2011. 
 
Obrazložitev k zapisniku 6. redne seje občinskega sveta z dne 11.5.2011 je podala 
direktorica občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar. 
 
Člani občinskega sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato so z 10 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 6. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 11.5.2011. 
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Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika šeste redne seje občinskega sveta predlagal 
naslednji dnevni red: 
 
1. Imenovanje novega člana Občinskega sveta Občine Zreče 
2. Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2010 ter poslovni 

in finančni načrt za leto 2011 
3. Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2010 
4. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje občine Zreče – 

predlog za prvo obravnavo 
5. Odlok o komunalnem prispevku v občini Zreče – predlog za prvo obravnavo 
6. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje počitniških hiš na 

Rogli – predlog za prvo obravnavo 
7. Dolgoročni razvojni program Občine Zreče 2009-2013, novelacija 
8. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Zreče 
9. Razrešitev člana Komisije za gospodarstvo Občine Zreče in imenovanje 

nadomestnega člana Komisije za gospodarstvo 
10. Ugotovitev prenehanja članstva v Komisiji za urejanje prostora in stanovanjske 

zadeve in imenovanje nadomestnega člana 
11. Imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Zreče 
12. Imenovanje pooblaščencev za sklepanje zakonskih zvez 
13. Informacije Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 

obravnavanimi poročili: 
13.1 Poročilo o delu Območnega združenja Rdečega križa Slovenske Konjice za leto 

2010 in program dela za leto 2011 
13.2 Poročilo o delu Centra za socialno delo Slovenske Konjice za leto 2010 
13.3 Poročilo o poslovanju Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2010 
14. Informacije župana 
15. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
16. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Člani občinskega sveta na predlagan dnevni red niso imeli pripomb in predlogov, zato so z 
10 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
 
AD 1. Imenovanje novega člana Občinskega sveta Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k prvi točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 10 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-56 
Vsebina 
sklepa: 

Ugotovi se, da je svetniku Občinskega sveta Občine Zreče Zdenku Kovačecu, 
rojenemu 30.3.1962, stanujočemu Loška gora pri Zrečah 6a, 3214 Zreče, zaradi 
odstopne izjave prenehal mandat člana Občinskega sveta Občine Zreče dne 
9.5.2011.  
Občinski svet Občine Zreče potrjuje mandat novega člana Občinskega sveta 
Občine Zreče, Davorina Hartmana, rojenega 27.4.1982, stanujočega Loška gora 
pri Zrečah 15b, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
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Po potrditvi Davorina Hartmana za člana Občinskega sveta Občine Zreče, se je svetnikom 
pridružil Davorin Hartman.  
 
AD 2. Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2010 ter 
poslovni in finančni načrt za leto 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev k drugi točki dnevnega reda je podal mag. Milan Sojč, direktor Šolskega centra 
Slovenske Konjice - Zreče. 
 
Seji sta se pridružili svetnici Jolanda Laubič in Mateja Pučnik ter predsednik KS Dobrovlje 
Bojan Napotnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Maksimilijan Brečko je vprašal, kakšen je razlog, da je devet oseb v šolskem centru 
zaposlenih za določen čas. 
 
Mag. Milan Sojč je odgovoril, da gre predvsem za primere nadomeščanja porodniškega 
dopusta. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je direktorja šolskega centra vprašal, ali je program strojni 
tehnik, ki se izvaja v Srednji poklicni in strokovni šoli Zreče, stabilen. 
 
Mag. Milan Sojč je odgovoril, da so v Sloveniji programi nižje poklicne šole izumrli. Dodal je, 
da generalno umirajo tudi triletni programi, kar je pereč problem ne samo v Sloveniji, temveč 
v celotni zahodni družbi. Prihodnost pa vidi predvsem v štiriletnih programih.  
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-57 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 
2010 ter poslovni in finančni načrt za leto 2011. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 3. Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sonja Punčuh, načelnica Upravne enote 
Slovenske Konjice. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je podal predlog Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo 
pa tudi občanov, da bi ponovno uvedli popoldanski delovni čas Krajevnega urada Zreče. 
Prav tako je podal predlog, da bi dodatna sredstva pri množičnem sklepanju porok izven 
uradnih prostorov, zagotovile gospodarske družbe v občini. 
  
Župan Občine Zreče je navedel, da je zagotovitev sredstev za sklepanje zakonskih zvez 
izven uradnih prostorov v proračunu Občine Zreče ena izmed skrajnih možnosti, ki bi bila 
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sprejeta, če bi ne bile sprejete drugačne rešitve. Strinjal se je, da bi krajevni urad vsaj enkrat 
tedensko imel uradne ure popoldan. 
 
Svetnica Marija Jevšenak je predlagala, da se občane seznani o pristojnostih Krajevnega 
urada Zreče, pri čemer bi to bila pobuda občanom naj se pogosteje obračajo na krajevni urad 
in ne na sedež Upravne enote v Slovenskih Konjicah. 
 
Župan Občine Zreče je predlagal, da se pristojnosti Krajevnega urada Zreče predstavijo v 
naslednji številki občinskega glasila »Pohorsko srce«. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da se pridružuje navedeni pobudi, še posebej pa se je 
načelnici upravne enote zahvalil za dobro sodelovanje z njim kot samostojnim podjetnikom. 
 
Seji se je pridružil svetnik Boris Podgrajšek. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-58 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 4. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje občine Zreče – 
predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Marinka Konečnik Kunst, vodja 
Sektorja za planiranje pri podjetju ZUM Urbanizem, Planiranje, Projektiranje d.o.o. 
 
Dodatno obrazložitev je podal Štefan Posilovič.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je v občini potrebno sprejeti navedeni odlok, predlagal pa 
je, da občinska uprava do druge obravnave odloka temeljito še enkrat pregleda vsebino 
odloka glede že obstoječih infrastrukturnih objektov (kanalizacija,…). Prav tako je potrebno 
pogledati sredstva Evropske unije, saj infrastruktura zahteva amortizacijo, posledično pa se 
iz nje vzdržujejo infrastrukturni objekti. Komunalni prispevek za tiste, ki se bodo v bodoče 
priključevali na infrastrukturo, je nujno potreben. Poudaril je, da še vedno ostaja odprto 
vprašanja glede skupnih objektov, športnih površin,… predvsem, da stroški na Resniku, 
Skomarju, … ne bi smeli biti enaki kot v centru Zreč.  
 
Marinka Konečnik Kunst je obrazložila, da zakon točno določa kaj je komunalna oprema ter 
navedla definicijo pojma komunalne opreme.  
Osnovni namen odloka je podlaga za komunalni prispevek, ki je nadomestilo za gradnjo 
infrastrukture. Navedla je še namen porabe sredstev pridobljenih z zaračunavanjem 
komunalnega prispevka.  
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
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Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-59 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje občine 
Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 

 
 
AD 5. Odlok o komunalnem prispevku v občini Zreče – predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k Odloku o komunalnem prispevku v občini Zreče, je podala Marinka 
Konečnik Kunst, predstavnica podjetja ZUM Urbanizem, Planiranje, Projektiranje d.o.o. 
 
Marinka Konečnik Kunst je podala dodatno obrazložitev glede obročnega odplačevanja 
komunalnega prispevka. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-60 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o komunalnem prispevku v občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 

 
Sejo je zapustil župan mag. Boris Podvršnik, v nadaljevanju pa je sejo vodil podžupan Drago 
Šešerko. 
 
AD 6. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje počitniških hiš 
na Rogli – predlog za prvo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej ročki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič.  
 
Sejo sta zapustila svetnika Domen Vogelsang in Milan Potočnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je prostorska ureditev območja počitniških hiš na Rogli 
nujno potrebna, saj je stanje na tem območju precej neurejeno. Vprašal je, kako je s 
pridobitvijo služnosti za komunalne vode, toplovode,… ter na kakšen način je predvidena 
ureditev pešpoti in zelenih površin na tem območju. 
 
Štefan Posilovič je obrazložil, da se je k sprejetju občinskega podrobnega prostorskega 
načrta pristopilo šele sedaj predvsem zaradi neurejenega lastništva v preteklosti. Danes je 
lastništvo zemljišč urejeno, zato se je pristopilo k sprejetju načrta. Navedel je še, da podrobni 
prostorski načrt rešuje le omrežja komunalne infrastrukture, lastniška razmerja pa se bodo 
urejala kasneje.   
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
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Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-61 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
počitniških hiš na Rogli v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 7. Dolgoročni razvojni program Občine Zreče 2009-2013, novelacija 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda sta podali mag. Andreja Smolej, direktorica 
Razvojne agencije Kozjansko in Breda Retuznik, Razvojna agencija Kozjansko. 
 
Na sejo sta se vrnila svetnika Domen Vogelsang in Milan Potočnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je novelacija razvojnega programa dobro pripravljena. 
Poudaril pa je, da smo lahko zaskrbljeni okoli nekaterih vsebinskih stvari kot so donosnost, 
število delovnih mest v občini, število zaposlenih v občini,… Opozoril je, da bo znotraj 
dolgoročnega programa potrebno preučiti elemente, ki pa so vezani na gospodarstvo, kar 
pomeni, da bo potrebno preveriti kako se bodo izvajali skupni projekti glede na današnje 
stanje v gospodarstvu. Predlagal je, da bi na eni izmed naslednjih sej obravnavali stanje v 
gospodarstvu v občini Zreče. 
 
Podžupan Drago Šešerko je odgovoril, da so si podjetja sicer nekoliko opomogla, vendar še 
niso dosegla stanja kot je bilo pred krizo.  
 
Svetnik Emilijan Fijavž je navedel, da je tudi Komisija za gospodarstvo obravnavala 
novelacijo dolgoročnega programa. Povedal je, da je komisija predlagala, da se poda več 
poudarka razvoju okolici Zreč, razvoju obrti, podjetništva ter mikro podjetij v občini. Dodal je 
še, da je dohodek na zaposlenega v občini precej nizek in zaostaja za povprečjem Savinjske 
regije ter celotne države.  
Predlagal je še, da se komisije za gospodarstvo sosednjih občin medsebojno povežejo in 
pregledajo razvoj gospodarstva na širšem območju. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je povedal, da se strinja s predlogom predhodnikov, da se najprej 
preveri stanje v gospodarstvu. Navedel je, da je podjetje GKN Driveline zelo veliko podjetje, 
zato bi morali pogledati, kako ga čim bolje uporabiti. Dodal je še, da smo v zaostanku tudi 
glede turistično informacijskega sistema ter na področju športa, saj ureditev športnega parka 
ni v načrtu do leta 2013.  
 
Sejo je zapustil svetnik Emilijan Fijavž. 
 
Svetnik Maksimilijan Brečko je povedal, da je razvojni program ključnega pomena za občino. 
Recesija v občini je zelo močna. Premalo poudarka daje razvojnim ciljem, ki so naslonjeni na 
kader, ki obstaja v občini. Predlagal je, da na razvojnem področju pripravimo projekt, s 
katerim bi se nakazalo, katere so tiste dejavnosti, ki bi jih lahko v naši občini uveljavili. Dodal 
je še, da občina zaostaja tudi na kmetijskem področju, saj je v občini ogromno kmetij, ki 
nimajo prihodnosti, prav tako je veliko zemljišč zaraščenih, zato bi bilo potrebno tudi na tem 
področju nekaj ukreniti. 
 
Na sejo se je vrnil svetnik Emilijan Fijavž. 
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Svetnica Jolanda Laubič je navedla, da pozabljamo, da imamo v občini veliko delovnih mest 
glede na število prebivalcev, kar pomeni, da v občini ni osnovni problem, da nimamo 
delovnih mest. Ta delovna mesta namreč zelo malo doprinesejo ljudem, ki so zaposleni v 
smislu povprečnega dohodka na zaposlenega. Občina pa pri tem zelo težko vpliva na 
odločitve gospodarskih družb. Razvojni program je namreč bolj usmerjen na tisto, kar 
potrebujemo mi kot občani. Predvsem se je osredotočila na to, kar v občini nimamo. To je 
knjižnica, parkirišče pri osnovni šoli, itd. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-62 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se novelacija Dolgoročnega razvojnega programa Občine Zreče 2009-
2013. 

Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 

 
 
AD 8. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Gregor Kovačič. 
 
Sejo je zapustila predsednica nadzornega odbora Janja Pirnat. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Emilijan Fijavž je navedel, da so krajani Stranic izrazili željo, da bi se na Stranicah 
izvajale občasne hitrostne kontrole na občinskih cestah ter ureditev osnih obremenitev s 
predpisi. 
 
Svetnik Jožef Košir je navedel, da se strinja z navedbo svetnika Emilijana Fijavža. Podal je 
pripombo, da občina nima urejenih pešpoti in da je potrebno le-te v občini čim prej urediti. 
Predlagal je, da se ustrezno popravi zapisnik 6. redne seje z dne 11.5.2011, kjer je bilo 
zapisano, da so pešpoti v občini slabo urejene. Predvsem so pešpoti slabo urejene v 
Spodnjih Zrečah, pri čemer je predlagal, da se naredi plan varnosti v cestnem prometu. 
 
Podžupan Drago Šešerko je predlagal, da Režijski obrat Občine Zreče do naslednje seje 
pripravi analizo o nevarnih odsekih v občini. 
 
Vodja Režijskega obrata Gregor Kovačič je obrazložil, da navedena analiza že obstaja. Prav 
tako redarska služba občine že izvaja meritve hitrosti na občinskih cestah ter izdaja plačilne 
naloge. Osne obremenitve pa redarska služba zaenkrat še ni izvajala, saj bo le-te izvajal 
izbrani koncesionar za vzdrževanje cest. Glede pešpoti je obrazložil, da v občinskem 
programu varnosti pešpoti niso zajete.  
Dodal je še, da je za ureditev ceste v Spodnjih Zrečah potrebno zagotoviti sredstva v 
proračunu.  
 
Svetnica Jolanda Laubič je povedala, da so ob graditvi komunalnih vodov v občini urejeni 
obvozi. Obvoz je bil nekaj časa urejen po Vodnikovi ulici, kjer je strnjeno naselje. Promet je 
sicer ustrezno urejen s prometno signalizacijo, vendar pa ljudje po navedeni ulici prehitro 
vozijo. Predlagala je, da se v tej ulici pa tudi v drugih obvoznih ulicah postavi radar tabla ter s 
tem poskrbi za varnost v cestnem prometu. 
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Gregor Kovačič je odgovoril, da sta merilca hitrosti v občini dva. Na Ulici Pohorskega 
bataljona je bil merilec hitrosti postavljen na željo stanovalcev ob tej ulici, drugi pa je 
postavljen na Stranicah. Ob pričetku šolskega leta sta merilca hitrosti postavljena ob Cesti na 
Roglo in Kovaški cesti, nato pa se postavljata ob drugih lokalnih cestah. 
 
Svetnik Maksimilijan Brečko je dodal, da bo potrebno na Stranicah namestiti tudi novo 
prometno signalizacijo glede osnih obremenitev, hkrati pa predlagal, da je na Stranicah pa 
tudi v celotni občini potrebno urediti dodatna parkirišča. 
 
Gregor Kovačič je odgovoril, da gre v teh primerih predvsem za kršitve parkiranja. 
 
Direktorica občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar je dodala, da občinska uprava 
pripravlja Odlok o ureditvi cestnega prometa v občini, ki ga bo občinskemu svetu preložila v 
prvo obravnavo v mesecu septembru 2011. 
 
Svetnik Milan Potočnik je predlagal naj se v občini uredijo modre cone. Povedal je še, da je 
program varnosti obravnaval tudi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki na 
program ni imel pripomb. Dodal pa je še, da se bo v prihodnosti izvedla anketa med 
osnovnošolskimi otroci o tem, katere poti uporabljajo ob prihodu v šolo in odhodu iz šole, na 
podlagi katerih se bodo lahko v občini označile nevarne točke v cestnem prometu.  
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
   
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-63 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Zreče. 

Odgovoren: Andrej Furman 
Rok: takoj 

 
 
AD 9. Razrešitev člana Komisije za gospodarstvo Občine Zreče in imenovanje 
nadomestnega člana Komisije za gospodarstvo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-64 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče ugotavlja, da je Zdenku Kovačecu, prenehala 
funkcija člana v Komisiji za gospodarstvo v Občini Zreče.  

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
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Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-65 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje, da se za nadomestnega člana 
imenuje Domen Vogelsang, Cesta na Roglo 11k, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 10. Ugotovitev prenehanja članstva v Komisiji za urejanje prostora in stanovanjske 
zadeve in imenovanje nadomestnega člana 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-66 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče ugotavlja, da je Zdenku Kovačecu, z dnem 
9.5.2011, prenehala funkcija člana v Komisiji za urejanje prostora in 
stanovanjske zadeve v Občini Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-67 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje, da se za nadomestnega člana 
imenuje Davorin Hartman, rojen 27.04.1982, stanujoč  Loška gora pri Zrečah 
15b, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 11. Imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-68 
Vsebina 
sklepa: 

Imenuje se Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, v  naslednji 
sestavi: 
Mitja Stojnšek, Bukovlje 50, 3206 Stranice – predsednik, 
Bojan Napotnik, Gabrovlje 6, 3214 Zreče – podpredsednik, 
Milan Potočnik, Jamniška cesta 1, 3214 Zreče – član, 
Andrej Pušnik Cvetlična ulica 2, 3205 Vitanje – član, 
Marijan Jelenko, Vodnikova ulica 13, 3214 Zreče – član. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
Na sejo seje vrnila predsednica nadzornega odbora Janja Pirnat. 
 
AD 12. Imenovanje pooblaščencev za sklepanje zakonskih zvez 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-69 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče predlaga, da načelnica Upravne enote Slovenske 
Konjice pooblasti  za sklepanje zakonskih zvez:  
Drago Šešerko, Dobrava 73a, 3214 Zreče, 
Jožef Košir, Brinjeva gora 3a, 3214 Zreče, 
Marija Kovačič, Ulica pohorskega bataljona 19, 3214 Zreče, 
Emilijan Fijavž, Bukovlje 15, 3206 Stranice, 
Boris Podgrajšek, Gorenje pri Zrečah 25, 3214 Zreče. 
 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 13. Informacije Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 
obravnavanimi poročili: 
 
AD 13.1 Poročilo o delu Območnega združenja Rdečega križa Slovenske Konjice za 
leto 2010 in program dela za leto 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala predsednica Aleksandra Vidmar 
Korošec. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-70 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Območnega združenja Rdečega križa Slovenske 
Konjice za leto 2010 in program dela za leto 2011. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
AD 13.2 Poročilo o delu Centra za socialno delo Slovenske Konjice za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podale Aleksandra Vidmar Korošec. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je navedel, da je bila Komisija za negospodarske zadeve in civilno 
družbo mnenja, da bi center za socialno delo in zavod za zaposlovanje bolj aktivno 
sodelovala in na ta način poskušala zmanjšati socialno stisko.  
 
Podžupan Drago Šešerko je predlagal, da direktorica Centra za socialno delo Slovenske 
Konjice, Helena Taks Petan, na eni izmed naslednjih sej predstavi vizijo Centra za socialno 
delo Slovenske Konjice. 
 
Svetnik Jožef Košir je navedel, da se strinja s predlogom podžupana, saj se ravno v tem 
času pripravlja nova zakonodaja na področju podeljevanja socialnih pomoči.  
 
Direktorica občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar je navzoče seznanila, da se obetajo 
višje cene pomoči na domu. Zaradi navedenega je občinska uprava ugotovila, da lahko 
pomoč na domu izvaja ali Lambrechtov dom ali pa center za socialno delo. Navedla je, da si 
je občinska uprava ogledala vzorčni primer izvajanja pomoči na domu s strani centra za 
socialno delo v Slovenski Bistrici ter opisala način izvajanja pomoči. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je podal predlog, da občinski svet poročila o delu ne sprejme. 
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, naj se poročilo sprejme, vendar naj se na naslednji seji 
poda načrt za naprej. Za reševanje problemov pa je potrebno vključiti vse institucije, ki so 
kakorkoli povezane s področjem sociale.  
 
Svetnica Marija Kovačič je povedala, da Župnijska Karitas Zreče že nudi pomoč socialno 
ogroženim osebam. Predlagala je, da bi center za socialno delo moral pri pomoči na domu 
bolj sodelovati, hkrati pa vzpostaviti drugačno kontrolo pri razdeljevanju hrane. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA, 1 VZDRŽANIM glasom in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji 
sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-71 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Centra za socialno delo Slovenske Konjice za leto 
2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 



12 

 

AD 13.3 Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2010 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podale Aleksandra Vidmar Korošec. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-72 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 14. Informacije župana 
 
Informacije župana je podal podžupan Drago Šešerko. 
 
AD 14.1 
Gregor Kovačič je podal informacijo o mini krožnem križišču Brglez. 
 
AD 14.2 
Gregor Kovačič je podal poročilo o investiciji krožišča Stranice. 
 
AD 14.3 
Gregor Kovačič je podal informacijo o nadaljevanju izgradnje kanalizacije Nova Dbrava 2 in 
Nova Dobrava 3. 
 
AD 14.4 
Informacijo o rekonstrukciji ceste Leora je podal Gregor Kovačič. 
 
AD 14.5 
Informacijo o sanaciji otroškega igrišča nasproti blokov Cesta na Roglo 17-21 je podal Štefan 
Posilovič. 
 
AD 14.6 
Informacijo o nadaljevanju del pri izgradnji Smučarsko tekaškega poligona na Rogli je podala 
direktorica občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar. 
  
AD 14.7 
Aleksandra Vidmar Korošec je podala informacijo o odprtju novega oddelka za prvo 
starostno skupino v vrtcu na Gorenju. 
 
AD 14.8  
Podžupan Drago Šešerko je podal informacijo o obnovljenem parketu v športni dvorani 
Zreče. 
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AD 15. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje Boris Podgrajšek je navzoče seznanil o izvedbi 
javnega naročila za izgradnjo mrliške vežice Gorenje ter navzoče povabil na prireditev 
Poglejte ga Pohorca, ki bo v nedeljo, 26.6.2011 na Gorenju. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Stranice Emilijan Fijavž je navzoče povabil na spominski 
pohod ter zasaditev lipe pri Kulturnem domu na Stranicah, ki bo v soboto, 25.6.2011 na 
Stranicah. 
 
AD 16. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da občinska uprava do septembra 2011 pripravi izvlečke iz 
projektov za kanalizacijo, odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode ter pitno vodo, za 
območja, kjer bodo zgrajene individualne čistilne naprave. Preučiti je potrebno tudi možnosti 
glede postavitve čistilnih naprav na ostalih območjih občine, ne samo v Zrečah (Gorenje, 
Stranice, Zlakova,...). Predlagal je, da se proučijo možnosti pridobitve sredstev kot pomoč za 
gradnjo individualnih čistilnih naprav. 
Podal je tudi pripombo glede prestavitve odlagališča podjetja Žveplan, ki se nahaja v 
Spodnjih Zrečah.  
V oktobru 2011 pa naj se občinskemu svetu preložijo tudi podatki o lastništvu ter upravljanju 
novozgrajenih objektov za Smučarko tekaški center na Rogli. 
 
Gregor Kovačič je odgovoril, da je rok za priključitev na male čistilne naprave leto 2017. 
 
Svetnik Jožef Košir je navedel, da je potrebno zadeve vnaprej pripraviti in ne čakati na rok 
2017. 
 
Svetnik Milan Potočnik je predlagal, da glede na to, da smo majhna občina, ki pa ima precej 
kmetijskih gospodarstev, naj občina kmete obvesti, na katere razpise se lahko prijavijo, saj 
za vse razpise ne izpolnjujejo pogojev. Predvsem je predlagal, da se kmetje bolje informira o 
odprtih razpisih. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je odgovoril, da je Komisija za gospodarstvo letos prejela manj vlog, 
kakor pa je bilo razpisanih sredstev, zato bo razpis še enkrat objavljen do porabe vseh 
proračunskih sredstev. 
 
Svetnica Marija Jevšenak je predlagala, da se preveri javna razsvetljava ob Cesti na Roglo, 
kjer se izvajajo gradbena dela, saj pločnik na navedenem delu ceste ni razsvetljen. Prav tako 
je predlagala, da se namesti cestna ograja ob cesti, ki poteka iz Ceste na Roglo do Kovaške 
ceste.   
 
Gregor Kovačič je odgovoril, da gre za popolno zaporo Ceste na Roglo, kar pomeni, da je 
prepovedana tudi hoja za pešce po gradbišču. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je povedala, da se je stanje v odlagališču kosovnih odpadkov v 
Borku v zadnjem letu izboljšalo, vendar kljub temu prostor ni urejen, saj tla niso asfaltirana, ni 
lovilcev tekočin,… Zanimalo jo je, kako bo občina v prihodnje reševala problem odlaganja 
kosovnih odpadkov in ali je predvidena kakšna druga lokacija. 
 
Gregor Kovačič je odgovoril, da pogovori o najemu opuščenega kamnoloma že potekajo, 
vendar za najem kamnoloma obstaja ovira, saj je del kamnoloma v najemu. Lastniki 
zemljišča se bodo s trenutnim najemnikom do konca leta 2011 dogovorili o prenehanju 
najema. Kapacitete zapuščenega kamnoloma bi zadoščale za obdobje naslednjih 30 let. 
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Podžupan Drago Šešerko je navzoče povabil na dan odprtih vrat podjetja GKN Driveline, ki 
bo v petek, 24.6.2011, 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.15 uri. 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011. 
 
 
Številka: 011-0002/2011-12 
Datum: 1.7.2011 
 
 
Zapisala:  
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
  
  
  
 Drago Šešerko, 
 Podžupan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2011 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-56 
Vsebina 
sklepa: 

Ugotovi se, da je svetniku Občinskega sveta Občine Zreče Zdenku Kovačecu, rojenemu 
30.3.1962, stanujočemu Loška gora pri Zrečah 6a, 3214 Zreče, zaradi odstopne izjave prenehal 
mandat člana Občinskega sveta Občine Zreče dne 9.5.2011.  
Občinski svet Občine Zreče potrjuje mandat novega člana Občinskega sveta Občine Zreče, 
Davorina Hartmana, rojenega 27.4.1982, stanujočega Loška gora pri Zrečah 15b, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 52/2011 dne 29.6.2011. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 

Številka: OSOZ-2011-57 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2010 ter poslovni in 
finančni načrt za leto 2011. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2010 ter poslovnem 

in finančnem načrtu za leto 2011 je podpisal župan mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-58 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2010 je podpisal župan mag. 

Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-59 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje občine Zreče v prvi 
obravnavi. 

Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih 

zemljišč za območje občine Zreče za obravnavo v drugi obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-60 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o komunalnem prispevku v občini Zreče v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Odloka o komunalnem prispevku v občini 

Zreče za obravnavo v drugi obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-61 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje počitniških hiš na 
Rogli v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi predlog Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za območje počitniških hiš na Rogli za obravnavo v drugi obravnavi. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-62 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se novelacija Dolgoročnega razvojnega programa Občine Zreče 2009-2013. 

Odgovoren: Aleksandra Godec Mavhar 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o sprejemu novelacije Dolgoročnega razvojnega programa Občine Zreče 2009-2013 je 

podpisal župan mag. Boris Podvršnik dne 23.6.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-63 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Zreče. 

Odgovoren: Andrej Furman 
Rok: takoj 
Realizacija: Oceno izvajanja občinskega programa varnosti Občine Zreče je podpisal župan mag. Boris 

Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-64 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče ugotavlja, da je Zdenku Kovačecu, prenehala funkcija člana v Komisiji 
za gospodarstvo v Občini Zreče.  

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija:  Sklep o prenehanju funkcije v Komisiji za gospodarstvo v Občini Zreče je bil posredovan Zdenku 

Kovačecu dne 23.6.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-65 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje, da se za nadomestnega člana imenuje Domen 
Vogelsang, Cesta na Roglo 11k, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o imenovanju nadomestnega člana v Komisiji za gospodarstvo v Občini Zreče je bil 

posredovan Domnu Vogelsangu dne 23.6.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-66 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče ugotavlja, da je Zdenku Kovačecu, z dnem 9.5.2011, prenehala 
funkcija člana v Komisiji za urejanje prostora in stanovanjske zadeve v Občini Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o prenehanju funkcije v Komisiji za urejanje prostora in stanovanjske zadeve v Občini Zreče 

je bil posredovan Zdenku Kovačecu dne 23.6.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-67 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje, da se za nadomestnega člana imenuje Davorin 
Hartman, rojen 27.04.1982, stanujoč  Loška gora pri Zrečah 15b, 3214 Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o imenovanju nadomestnega člana v Komisiji za urejanje prostora in stanovanjske zadeve v 

Občini Zreče je bil posredovan Davorinu Hartmanu dne 23.6.2011. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-68 
Vsebina 
sklepa: 

Imenuje se Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, v  naslednji sestavi: 
Mitja Stojnšek, Bukovlje 50, 3206 Stranice – predsednik, 
Bojan Napotnik, Gabrovlje 6, 3214 Zreče – podpredsednik, 
Milan Potočnik, Jamniška cesta 1, 3214 Zreče – član, 
Andrej Pušnik Cvetlična ulica 2, 3205 Vitanje – član, 
Marijan Jelenko, Vodnikova ulica 13, 3214 Zreče – član. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o imenovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je bil posredovan 

imenovanim članom dne 23.6.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-69 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče predlaga, da načelnica Upravne enote Slovenske Konjice pooblasti  
za sklepanje zakonskih zvez:  
Drago Šešerko, Dobrava 73a, 3214 Zreče, 
Jožef Košir, Brinjeva gora 3a, 3214 Zreče, 
Marija Kovačič, Ulica pohorskega bataljona 19, 3214 Zreče, 
Emilijan Fijavž, Bukovlje 15, 3206 Stranice, 
Boris Podgrajšek, Gorenje pri Zrečah 25, 3214 Zreče. 
 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o kandidatih za pooblaščence za sklepanje zakonskih zvez je bil posredovan na Upravno 

enoto Slovenske Konjice dne 23.6.2011. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-70 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Območnega združenja Rdečega križa Slovenske Konjice za leto 2010 
in program dela za leto 2011. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Območnega združenja Rdečega križa Slovenske Konjice za leto 2010 

in programu dela za leto 2011 je podpisal župan mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-71 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Centra za socialno delo Slovenske Konjice za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Centra za socialno delo Slovenske Konjice za leto 2010 je podpisal 

župan mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2011 
Številka: OSOZ-2011-72 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2010. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Soglasje k Poročilu o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2010 je podpisal župan mag. 

Boris Podvršnik. 
 
 
 
 
 
 


